
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 
dne 20. září 2023 

 
Přítomni: Forst, Gregor, Loebl, Nečaský, Sgall, Šámal, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
Host: Děkan Rokyta 
 
 1. V rámci schůze Rady Cooperatio proběhla diskuse a schválení návrhu seznamu 

excelentních výsledků. 
 
 2. V rámci schůze Rady Cooperatio proběhlo schválení připravených výběrových 

řízení na následující pracovní pozice na sekci: odborný asistent AP2 na IUUK a 
KTIML, akademický VP2 na KSVI 2x, lektor L2 na KSVI a KSI. 

 
 3. Během schůze Rady Cooperatio proděkan Sgall informoval o mezinárodním 

hodnocení UK, které proběhne v letech 2024 a 2025. Na začátku roku bude 
třeba zpracovat rozsáhlou zprávu v rámci Cooperatio a v r. 2025 proběhne 
návštěva panelu. 

 
 4. Kontrola zápisu z předchozího jednání (15. 6.) - bez připomínek. 
 
 5. Kol. Vidová Hladká informovala o finální podobě oslav výročí sekce. 
 
 6. Proběhla diskuse o sjednocení podmínek zápočtů v paralelkách. Pan děkan 

informoval, že bude nutně vydat opatření týkající se informovanosti studentů o 
podmínkách. 

 
 7. Proběhla diskuse o databázi podvodů, která oficiálně začala fungovat. Je třeba ji 

opravdu plnit daty, aby splnila svůj účel. Pan děkan informoval, že disciplinární 
komise oproti dřívějšku má na svém kontě už několik postihů. 

 
 8. Proděkan Sgall informoval, že došlo k personálnímu oslabení oddělení pro 

anglické studijní programy. Členové kolegia pozitivně hodnotili změnu podmínek 
pro anglické přijímací zkoušky na PhD. studium. 

 
 9. Vzhledem k negativním změnám v podmínkách výuky učitelů je nanejvýš vhodné 

urychleně reakreditovat naše studium, aby akreditace proběhla ještě podle 
starých pravidel. 

 
 10. Proděkan Sgall upozornil na změny v uzavírání dohod podle nového zákoníku 

práce a nutné změny ve mzdových tabulkách. Informace šly mailem vedoucím. 
 
 11. Situace s restaurací se zdá směřovat k provozu výdejny menzy. 
 
 12. Kolegium schválilo návrh na cenu rektora pro kol. Poljaka. 
 
 13. Proběhla diskuse o aktuální situaci kolem podávání návrhů na ocenění Bc. a 

Mgr. prací. 
 



 13. Kol. Nečaský informoval o problematice rozdílného přístupu k závěrečným 
zkouškám u nás a v Pasově, na což naráží při přípravě dual-degree studia. 
Rozproudila se diskuse o možných alternativách změn v našich SZZ. 

 
 
 Zapsal: Forst 


